
t oseei r ani . i r
7

شهرستانها 5 شماره  1302 /       چهارشنبه  10  اسفند   1401  /     8 شعبان  1444  /  1   مارس   2023

 شیراز-توانایی،خبرنگارتوســعه 
ایرانی-طی جلسه ای با حضور معاون 
سیاسی استانداری و برخی مسئولان 
فرهنگی فارس و جمعی از فعالان رسانه 
در این اســتان، پیرامون نقش رسانه 
در مدیریت بحران، راهکارهای بهبود 
ارتباط مدیران و دســتگاه های دولتی 
با رسانه ها و ارتقاء کیفیت فعالیت های 
رسانه ای و مسائل و مشکلات عکاسان 

خبری، مباحثی مطرح شد.
در ادامــه برنامه های هم اندیشــی 
فعالان رسانه و معاون سیاسی، امنیتی 
و اجتماعی استانداری فارس، جلسه ای 
با محوریت نقش عکس و کاریکاتور در 
فضای رسانه ای، رسانه در بحران های 

امنیتی، مشکلات رسانه در مسیر تحقق 
جهاد تبیین، برگزار و نکاتی از ســوی 

حاضران مطرح شد.
خبرنگاران و عکاسان خبری حاضر 
در این جلســه، ضمن انتقاد از حاضر 
نبودن مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
و قدردانــی از حضور مدیــرکل حوزه 
هنری فارس، لزوم بــاز کردن فضای 
رســانه برای طرح دیدگاه هــا، نقدها، 
نظرات فعالان این عرصــه و انعکاس 
مســائل و مطالب مطرح شده از سوی 

مردم، مورد تاکید قرار گرفت.
توجه به اقتصاد رسانه، ارتقاء آگاهی 
مدیران و مســئولان در بحث اهمیت 
رســانه و کارکرد اثرگذار آن در جهاد 

تبیین و پیشگیری و مدیریت بحران های 
مختلف، لزوم بازنگری در قوانین رسانه، 
تسهیل فعالیت رسانه ها توسط دولت 
بدون تلاش برای دولتی کردن رسانه ها، 
بهبود ارتباط بین دستگاه های مختلف 
و مسئولان با رســانه برای پاسخگویی 
به مطالبــات مردم و توجــه حدی به 
اقتصاد رســانه و فعالان رسانه، به ویژه 
در باب تسهیل در تامین و به روز رسانی 
تجهیزات، تســهیل در موضوع حضور 
رســانه و به خصوص عکاسان خبری 
در رویدادهای مختلف، ایجاد انسجام 
برای اطلاع رسانی مطلوب و به هنگام 
در زمان وقوع حوادث و …. بخشــی از 
مطالب مطرح شده از سوی خبرنگاران و 

عکاسان حاضر در این جلسه بود.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
استانداری فارس نیز در بخش پایانی این 
جلسه ضمن تاکید براینکه همه مسائل 
و دیدگاه های طرح شده در این جلسات 
هم اندیشی، مد نظر قرار گرفته و تا حد 
امکان دنبال خواهد شد، تاکید کرد که 
تکرار مسائل از سوی رسانه اثرگذاری را 
ارتقاء خواهد بخشید و این جلسات برای 
بهبود و افزایش تاثیرگذاری رســانه ها 

است.
معاون استاندار فارس با بیان اینکه 
دولتی ها باید تسهیل گر فعالیت های 
مردمی و جهادی باشــند، عنوان کرد: 
اگــر دولتی ها به ســمت متولی گری 

بروند، قطعا به نتیجه مطلوب نخواهیم 
رسید، در حوزه رسانه نیز باید شرایط به 
گونه ای باشد که رسانه ها مردمی شوند 

و دولتی نباشند.
محبی پور با بیان اینکه یکی از نقاط 
ضعف رسانه های فعال در فارس را نبود 
انسجام بین آنها دانســت و با اشاره به 
لزوم پاسخگویی به دلیل این مشکل، 
یکی از رنج های فارس را مطلوب نبودن 
سطح همکاری بین بخش های مختلف 
برشــمرد و گفت: بکی از علل کاهش 
توفیقات همین رویکرد و مطلوب نبودن 

سطح همکاری است.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
استانداری فارس با بیان اینکه معتقدم 
هر حرف، سخن و هنری از رسانه های 
ایرانی شنیده شــود بهتر از رسانه های 
بیگانه است، گفت: رسانه های ایرانی فارغ 
از هرگونه گرایشی دارای نقطه اشتراک 
»تعصب وطن پرســتی» هستند، لذا 
حتی اگر اشتباهی هم انجام دهند باید 

از شکایت و برخورد با آنها پرهیز کرد..
محبی پور همچنیــن نقد و تحلیل 
را از عوامل رشد در عرصه های مختلف 
دانست و عنوان کرد: رسانه ها متناسب با 
نقش خود کمک کنند تا در دوران گذار 
مدیریتی کشور و شــکل گیری نسل 
جدید از مدیران، از مرحله کوتوله گی 

عبور کنیم.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 
استانداری فارس در خصوص کارکرد 
رســانه های غیر رســمی کــه بعضا 
بدون شناســنامه بوده و اقدام به نقد و 
تحلیل های سطحی می کنند، گفت: 
رسانه های رســمی باید با ارائه تحلیل 

و بررســی های عمیق و بهره مندی از 
نخبگان و فرهیختگان به سمت نقدهای 
منصفانه و ارائه راهکارهــا و راهبردها 
حرکت کنند و در این مسیر هم آموزش 

دهند و هم آموزش پذیر باشند.
محبی پور با اشاره به نقش، اهمیت 
و ظرفیت رســانه ها در عرصه تصمیم 
سازی و تاثیرگذاری گفت: رسانه ها از این 
ظرفیت وجودی در ابعاد مختلف استفاده 
کرده و در تاثیرگذاری خود شک نکنند.

در این جلسه پیشنهاد محبی پور در 
خصوص برگزاری نشست های هفتگی 
با حضور فعالان رســانه مورد استقبال 
حاضران قرار گرفت و قرار شــد که این 
جلسات ساعت 16 تا 18 دوشنبه ها در 

استانداری فارس برگزار شود..

  جلسه هم اندیشی معاون سیاسی استانداری فارس

 با فعالان رسانه
طی جلسه ای با حضور 

معاون سیاسی استانداری 
و برخی مسئولان 

فرهنگی فارس و جمعی 
از فعالان رسانه در این 
استان، پیرامون نقش 

رسانه در مدیریت بحران، 
راهکارهای بهبود ارتباط 

مدیران و دستگاه های 
دولتی با رسانه ها و ارتقاء 

کیفیت فعالیت های 
رسانه ای و مسائل و 

مشکلات عکاسان خبری، 
مباحثی مطرح شد.

بندرعباس-خبرنگارتوسعه ایرانی- فرمانده انتظامی استان هرمزگان از کشف 18 هزار 
عدد انواع مواد محترقه از دو انبار خبر داد.

سردار غلامرضا جعفری در تشریح این خبر، بیان کرد: با توجه به نزدیک بودن ایام چهارشنبه 
آخر سال و با توجه به احتمال دپو و توزیع مواد محترقه و آتش زا در صنوف، ماموران پلیس امنیت 
عمومی استان در ادامه طرح های نظارتی و کنترلی صنوف با انجام اقدامات فنی و اطلاعاتی از 
جابجایی و انتقال یک محموله مواد محترقه غیر مجاز خارجی از مقصد تهران به بندرعباس 
مطلع و موضوع را در دستور کار قرار دادند. وی افزود: ماموران پلیس نظارت بر اماکن عمومی با گشت زنی های پنهان و آشکار هدفمند 
دو انبار و محل دپو این کالای ممنوعه را در یکی از محلات بندرعباس شناسایی و ضمن هماهنگی با مقام قضایی به محل اعزام و در 
بازرسی از انبارهای مورد نظر مجموعا تعداد 18 هزار و ۵۲6 عدد انواع مواد محترقه و فشفشه کشف و ضبط کردند. فرمانده انتظامی 
استان هرمزگان ارزش این محموله قاچاق کشف شده را برابر اعلام نظر کارشناسان اقتصادی به ارزش تقریبی چهار میلیارد و 6۰۰ 
میلیون ریال عنوان کرد. این مقام انتظامی استان با بیان اینکه برابر قانون هرگونه تهیه، توزیع و فروش مواد محترقه و اشتعال زا ممنوع 
است، به عموم شهروندان و مردم فهیم و قدرشناس استان توصیه کرد در صورت مشاهده و برخورد با هرگونه قاچاق کالا بویژه مواد 
محترقه و منفجره در سطح صنوف و جای جای استان در اسرع وقت از طریق سامانه تلفنی مرکز فوریت های پلیسی 11۰ گزارش 

کنند تا در کمترین زمان نسبت شناسایی و دستگیری مجرمان و متخلفان و پاکسازی محل اقدام شود.

رشت-مرجان گودرزی،خبرنگارتوســعه ایرانی--مدیرکل صمت گیلان، از آغاز 
رصد بازار نوروز و رمضان با 6۰ اکیپ بازرسی خبر داد و گفت: علاوه بر کالاهای پرمصرف 

مردم و خدمات، قیمت آش و هلیم و شیرینی و آجیل و کیف و کفش نیز رصد می شود.
تیمور پورحیدری، با بیان اینکه در آستانه فرارسیدن عید نوروز و ماه مبارک رمضان 
هستیم، اظهار کرد: طرح نظارت بر بازار را از نیمه دوم بهمن آغاز کردیم و هم اکنون 6۰ 

اکیپ مجرب بازرسی جهت اجرای طرح نظارت و پایش بازار فعال هستند.
وی هدف از اجرای این طرح نظارتی را رصد دقیق بازار و قیمت ها جهت تسهیل خرید مردم دانست و افزود: در این بازرسی ها 

از ظرفیت اتاق اصناف و تعزیرات حکومتی و نیروی انتظامی و جهاد کشاورزی بهره می گیریم.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت گیلان کالاهای تحت پایش در طرح نظارتی نوروز و رمضان را شامل گوشت و مرغ و لبنیات 
و میوه دانست و بیان کرد: علاوه بر کالاها و خدمات پرمصرف مردم، قیمت آش و هلیم و شیرینی و آجیل و کیف و کفش نیز رصد 

می شود.
پورحیدری، اجرای طرح نظارتی را در مناطق درون و برون شهری اعم از هتل ها و مهمانپذیرها و رستوران های بین راهی 
دانست و گفت: همچنین نظارت بر فروشگاه های زنجیره ای و انبارها و سردخانه ها و مراکز عمده نگهداری کالا و شرکت های 

پخش نیز در برنامه وجود دارد.

رصد بازار نوروز و رمضان با ۶۰ اکیپ بازرسی در گیلانکشف بیش از ۱۸ هزار عدد مواد محترقه در هرمزگان

 اصفهان -مریم مومنی،خبرنگارتوسعه ایرانی-رییس 
شورای اسلامی شهر اصفهان از تصویب بودجه ۲۲ هزار و ۳۴۰ 
میلیارد تومان شهرداری و مناطق و سازمان های وابسته سال 
آینده این کلانشهر خبر داد و گفت: این رقم نسبت به بودجه 

امسال حدود 6۰ درصد افزایش یافته است.
محمد نورصالحی،در هفتاد و هشــتمین جلسه علنی 
شورای اسلامی شــهر اصفهان افزود: اعتبارات هزینه ای 
سال آینده شــهرداری، پنج میلیارد و ۴۲۰ میلیون تومان 
پیش بینی شده که نسبت به بودجه امسال حدود 8۰ درصد 

بیشتر است.
وی ادامه داد: در بودجه 1۴۰۲، هشت هزار میلیارد تومان 
به حوزه حمل و نقل، ۳.۷۴ هزار میلیارد تومان به خدمات 
شهری، ۲.6 هزار میلیارد تومان به حوزه مالی و اقتصادی، ۲.۲ 
هزار میلیارد تومان به حوزه سرمایه انسانی، ۲.1 هزار میلیارد 
تومان به حوزه فرهنگی اجتماعی و یک هزار میلیارد تومان به 

حوزه شهرسازی و عمران اختصاص یافته است.
نورصالحی خاطرنشان کرد: بودجه سال آینده ۷1 درصد 
در حوزه حمل و نقل، ۷6 درصد در حوزه خدمات شهری و 
1۲۵ درصد در حوزه فرهنگی و اجتماعی رشد خواهد داشت.
رییس شورای شهر اصفهان تصریح کرد: بودجه فرهنگی 
اجتماعی پارسال شهرداری اصفهان ۵۷۰ میلیارد و امسال 

یک هزار میلیارد تومان بود اما این رقم برای سال آینده ۲.1۷8 
هزار میلیارد تومان پیش بینی شده است که از این رقم 1۰ 
درصد برای حقوق و دستمزد و افزون بر۲ هزار میلیارد تومان 

برای برنامه ها و پروژه ها تعیین شده است.
وی اضافه کرد: حدود ۲۵ درصــد از بودجه کل مُصوب 
شهرداری در سال 1۴۰۲ برای افزایش دستمزدها در نظر 

گرفته شده است که البته این رقم باید بیشتر باشد.
سخنگو و عضو هیات رییسه شورای اسلامی شهر اصفهان 
نیز در این جلسه گفت: شهرداری اصفهان بودجه ۲۰ هزار 
میلیارد تومانی در اختیار دارد که این به معنای تولید ۲۰ هزار 

میلیارد تومان کالا و خدمات در اقتصاد کشور است.
علی صالحی ادامه داد: برای بررسی و تصویب بودجه سال 
آینده در مهلت قانونی، بیش از ۳۳ جلسه علنی و تلفیق و ۳۰ 

جلسه کمیسیون ها در پارلمان شهری اصفهان برگزار شد.

مشهد-میرشکار،خبرنگارتوســعه ایرانی-همزمــان 
با اعیاد شعبانیه و میلاد با ســعادت علمدار کربلاحضرت 
ابوالفضل العباس )ع( و روز جانباز، طی مراســمی با حضور 
امام جمعه، مهندس نوریزاده فرماندار، مدیرعامل و مدیران 
شرکت پالایش گاز شــهید هاشــمی نژاد، از مقام شامخ 
جانبازان،ایثارگــران و یادگاران شــهدای والامقام در این 

مجتمع گازی تجلیل بعمل آمد.
 مدیرعاملدر این مراســم طی سخنانی گفت: حضرت 
عباس)ع( با رشــادت و جانبازی خــود در کربلا درتاریخ 
اسلام ماندگار شد و از همین رو ایشان برای همیشه الگوی 
جانبازان کشورمانهســتند و این عزیزان با الهام از کردار و 
منش قمر بنی هاشم )ع( در راه دفاع ازاهداف مقدس اسلام 
و انقلاب تا پای جان ایستادند. مهندس یحیی فیضی افزود: 
ایثارگران و جانبازان عزیز در دورانجنگ تحمیلی با فداکاری، 
از خودگذشتگی و رشــادت و با اهدا اعضای بدنشان اجازه 
ندادندیک وجب از خاک میهن اسلامی به دست دشمنان 
بیفتد و به برکت این فداکاری ها  به مقام جانبازی نایل آمدند 
و امنیت و آرامشیکه امروز در جامعه اسلامی داریم مرهون 
زحمات و جانفشانی های ایشان اســت. این مقام مسئول 
تاکید کرد: ما امروز وظیفه داریم از ایثارگریهای این عزیزان 
و خانواده های آنان تشکر و قدردانی نماییم. وی ادامه داد: از 

زمان تاسیس این شرکت یک افتخار بزرگ دردفتر کاری 
مدیران عامل پالایشگاه گاز شهید هاشمی نژاد به ثبت رسیده 
و در راهانقلاب اسلامی تعداد هفت شهید، ۵۴ جانباز و یک 
آزاده این مجتمع گازی تقدیم انقلاباســلامی شده است. 
مهندس فیضی در ادامه به بخشی از افتخارات بدست آمده از 
سال 1۳6۲در این پالایشگاه تا به امروز اشاره و تصریح کرد: راه 
اندازی واحدهای پالایشگاه بهدست توانمند مهندسان ایرانی 
و جامعه ایثارگران و جانبازان صنعت نفت در منطقهعملیاتی 
خانگیران سرخس، بومی سازی تجهیزات ابزار دقیقی، برق 
و مکانیکی به میزان 9۰،9۳ و 99 درصدی، راه اندازی پروژه 
تغلیظ گاز اسیدی و افزایش 11 هزار تنی تولیدگوگرد بخش 
مهمی از اســناد افتخارات جامعه ایثارگران و جانبازان در 

شرکت پالایش گازشهید هاشمی نژاد است.

همزمان با اعیاد شعبانیه صورت گرفت:

 تکریم  جانبازان، ایثارگران و یادگاران شهدا 
در پالایشگاه گازشهید هاشمی نژاد

رییس شورای اسلامی شهر:

  بودجه سال آینده شهرداری اصفهان 
۶۰ درصد افزایش یافت

خبرخبر

  درخواست مدیریت شهری کرج:
 دولت حمایت کند

 که پروژه قطارشهری به ایستگاه 
پایانی برسد

 کرج –معصومه امین زاده،خبرنگارتوســعه 
ایرانی-مسئولان مدیریت شــهری کرج بر لزوم 
حمایت دولت و تخصیص و تزریق اعتبار لازم برای 
تکمیل کامل پروژه قطار شهری تا دو سال آینده، 

تاکید کردند.
مهرداد کیانی، شهردار کرج در آیین افتتاح خط 
۲ قطار شهری کرج )ایستگاه آیت الله طالقانی تا ۴۵ 
متری گلشهر( که با حضور وزیر کشور، استاندار البرز 
و مدیران شهری برگزار شــد، اظهار داشت: برای 
طولانی شدن راه اندازی پروژه قطار شهری به عنوان 

مطالبه مردم کرج، عذرخواهی می کنم.
وی بیان کرد: شهرهایی که با کرج کلنگ احداث 
قطار شهری را به زمین زدند سال ها است در حال 
استفاده کردن از مترو هستند اما به دلایلی بعد از 

قریب به دو دهه مترو کرج راه اندازی شد.
شــهردار کرج با عنوان اینکــه در حال حاضر 
بخشــی از پروژه مهم قطار شــهری کرج به طول 
6 کیلومتر به بهره برداری رسید، اظهار کرد: افراد 
زیادی در این ســال ها برای راه انــدازی این پروژه 
تلاش کردند، حدود ۵ ســال هم این پروژه راکد 
مانده بود اما با حمایت اعضای شورای شهر ششم 
این اتفاق بالاخره رخ داد و امروز شــاهد راه اندازی 
آزمایشی ایســتگاه آیت الله طالقانی تا ۴۵ متری 

گلشهر هستیم.
شهردار کرج ادامه داد: همه تلاش ما اتصال پروژه 
مترو به ایستگاه شهید سلطانی و در ادامه مترو تهران 
است که تلاش می کنیم تا پایان دوره ششم شورای 

شهر کرج به صورت کامل محقق شود.
کیانی شهردار کرج با اشــاره به نیاز پروژه قطار 
شهری کرج به حمایت های دولتی خاطرنشان کرد: 
قطعاً با حمایت دولت در آینده نزدیک، شاهد تکمیلِ 

پروژه قطار شهری کرج خواهیم بود.
لزوم حمایت دولت در تکمیل پروژه مترو

علی قاسم پور رئیس شورای اسلامی شهر کرج 
نیز در این مراســم، اظهار داشــت: امروز به همت 
دولت، شورای شهر و مدیریت شهری فاز یک خط ۲ 
قطار شهری کرج به طول حدود ۵. ۵ کیلومتر شامل  
ایستگاه ۴۵ متری گلشــهر تا چهارراه طالقانی به 

صورت آزمایشی راه اندازی شد.
رئیس شورای اسلامی شــهر کرج با اشاره به 
احداث خط ۲ قطار شهری کرج افزود: شورای ششم 
در حالی این پروژه را تحویل گرفت که سیستم برق 

پروژه تکمیل نبود و قطارها در تهران بودند.
قاســم پور اذعان کرد: بزرگراه شمالی کرج که 
هزینه آن بر شهروندان این کلانشهر تحمیل شده در 
واقع یک مسیر ملی برای تردد ساکنان استان های 

مختلف کشور از جمله تهران است.
وی تأکید کــرد: تکمیل این پــروژه با کمک 
دولت نقش اساسی در روان سازی ترافیک استان 

البرز دارد.

با تلاش متخصصان انجام شد؛
تعمیرات غیرمترقبه واحد شماره 
یک بخاری نیروگاه شهید رجایی 
 قزوین-مصطفی مرادی،خبرنگارتوسعه ایرانی-
مدیریت تولید برق شــهید رجایی گفت: با تلاش 
متخصصان نیروگاه شهید رجایی، واحد شماره یک 
بخاری  به ظرفیت۲۵۰ مگاوات  در کوتاه ترین زمان 

ممکن دوباره به شبکه سراسری پیوست  
 حبیب شریفی مدیر نیروگاه بخار در خصوص 
بازگشت دوباره واحدشماره یک این نیروگاه بیان 
داشت: واحد شــماره یک بخاری این نیروگاه به 
ظرفیت ۲۵۰مگاوات که به دلیل آسیب وارده به یکی 
از لوله های مسیر بخار ری هیت ،به طور اضطراری از 
مدار تولید برق خارج شده بود، پس از  رفع اشکال از 
سوی متخصصان حوزه تعمیرات، در کمترین زمان 

ممکن به شبکه سراسری بازگشت .  
شریفی افزود : طی گزارشی از سوی امور بهره 
برداری، مبنی بر آسیب دیدگی بخشی از مسیر لوله 
»ری هیت« در بویلر شماره یک نیروگاه بخار، این 
واحد از مدار تولید، خارج شد که پس از فراهم نمودن 
شرایط کار توســط گروه بهره برداری، با فراخوان 
نیروهای تعمیــرات، این واحد به ســرعت تحت 
تعمیرات قرار گرفت و پس از رفع اشکال، دوباره به 

مدار تولید بازگشت. 

استانها

    


